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Bidrag til rensningsanlæg - hovedled
ninger ved kloak syd. for ma t r 0 nr.5*GÆ. 
Over-Draaby«

TEKNISK UDVALG indstiller alternativ 2 i 
h*tc DJ&CO’s skrivelse af 21o601977 til 
godkendelse o /
Anslået udgift kr.Øo£oo incl. MOMS.

^  Tf
Druedal s ve ,jen.

Licitation herom kl. l^.^o.

5.7,1977:

i

I forbindelse med ovennævnte 
afholdte licitation vedtog 
TEKNISK UDVALG at afvente ind
stilling fra FA DJ&CO, hvoreft 
sagen forelægges ØKONOMIUDVAL- 
GET=
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Femhøj Vandværk«
1 anledning af de senere års udvidelse af forsy
ningsnettet anmoder ^eknisk forvaltning udvalget 
om at tage stilling til en forøgelse af vandind
vindingsretten. Den hidtige kendelse af 18.3*1964 
er på I85.000 m3/år fra 2 boringer på matr, nr.
2 BR af Landerslev, hvoraf den ene er afløst af en 
ny boring, desuden findes 2 boringer på hhv. matr. 
nr. 1 AA og 1 S af Landerslev.
I perioden 1,4.76 til 3 1*3*77 er der blevet op- 
pumpet 358*500 m3 , og 35o*ooo m3/år er et meget 
relevant ønske.

Dag og år: Blad nr.

Torsdag, 21. juli 1977 619
Formandens
initialer:

t f Æ
f

7.6.77i Der ansøges om 400.000 m3/år begrundet i 
den fremtidige udstykning af Esrogård + sommerhus- 
udstykning ved Gerlevo
22.6.775 Der fremlægges forslag til ansøgning.til 
Hoveds tads rådet.
5.7*775 Tekn. udv.: Godkendt,

7.

Vandledning, Kulhusvejen.
Under henvisning til fremsendte vandanalyse, samt 
det udstedte kogepåbud anmoder beboerne pé

kommunalbestyrelsen om at 
foranledige, den projekterede vandledning ført 
frem til ovennævnte ejendomme, der ejes af Forsva
rets bygningstjeneste.
Beboerne henviser til, at de alle er ældre og skal 
hente vandet ved brønden, dernæst mener de ikke, at 
det vil hjælpe at forhøje kanten på brønden, da 
det må være grundvandet, der er forurenet.
Efter opmåling er der ca. 65o m fra.dfen projekte
rede ledning til de nævnte ejendomme.'

Med de af Erik Johansen opgivne enhedspriser vil 
udgiften være ca. kr. 33*loo.-, og indtægten i form 
af tilslutningsafgifter kr. 4 1*4oo.- og kr. 4 8.30 0.- 
såfremt der skal betales 2 vandbidrag i nr.
Det er i indtægterne forudsat, at forsvaret ønsker 
samtlige 6 ejendomme fra nr. til
sluttet.
5*7*775 Tekn. udv,: Det anbefales under forudsæt
ning af militæret ønsker nævnte ejendomme til
sluttet. Desuden har man fra Stiftelsen ønsket 
at få tilsluttet såfremt det var
muligt, yderligere udgift ca. 1 3*500,- kr. og en 
indtægt på max, kr,,55*200,-.
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Skovsognets Vandværk«
I' anledning af den projekterede udvidelse af for
syningsnettet anmoder Teknisk forvaltning udvalge 
om stillingtagen til en udvidelse af vandindvin
dingsretten. Den gældende indvindingstilladelse 
er af 6,1.19 6 1 og omfatter 23o.ooo m3/år.
1 9 7 6 /7 7 blev oppurapet 30 4 .6 0 0  m3 . 30 0.000 m3 er e 
relevant ønske.
7.6,77; Tekn. udv.; Der ansøges om 325*000 m3.
22.6.77• Der fremlægges forslag til ansøgning 

til Hovedstadsrådet.

5.7*77: Tekn. udv.: Godkendt.

h. tt.

Offentlige veje.
Landinspektør Børge Hansen fremsender overslag 
vedr. de landinspektørmæssige udgifter vedr. den 
matrikulære udskillelse af vejarealer - jfr, ud
valgets tidligere beslutning herom,
3*5*77: Totaludgift ca. 241.000 kr. Teknisk udvalg 
anbefaler at udmatrikuleringen foretages over 5 år 
fra 1976.

ØKONOMIUDVALGET 9.5.77: Anbefales, idet man an
moder T.U. om at udarbejde en plan for matrikule- 
ring.

BYRÅDET 17.5.77: Godkendes.

Teknisk forvaltning indstiller følgende fordeling 
i h.t. nærmere udarbejdet fordelingsplan:
1 9 7 7: kr. 65.000 (Orebjergvejen) 
1 9 78: « 47*00 ( kr. 51. 7oo )
1979: " 43*ooo ( " 52.o3o )
198o: " 35.ooo ( " 46.585 )
1981: " 27.000 ( " 39*530 )
1982: H 24cooo ( " 38.562 )

De i parantes anførte beløb er fremskrevet med 
lo °fo p.a.
Forvaltningen indstiller iøvrigt, at man ikke be
slutter sig til ekspropriation i forbindelse med 
med manglende oversigtsservitutter på Dråbygårds 
veje.

TEKNISK UDVALG’ indstiller den af forvalt 
ningen udarbejdede fordelingsplan til go 
kendelse o
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Kyndby-Krogstrup Skole«
Jægerspris"Vinduet A/S fremsender tilbud på. 
levering og montering af vinduer i inspektørbo
lig, BH-klasse og kviste på skolebygningen på 
ialt kr. 169*409*3o inc'1. morns.
Teknisk forvaltning har i sit brev af 26.4.77 
anmodet om tilbud på vinduer med termoglas (2 
lag) i inspektørbolg, BH-klasse, samt nye for- 
rammer på kvistene.
JY har i deres tilbud inkluderet helt nye vin
duer i kvistene, samt nye vinduer overalt i byg
ningen med BH-klasse incl. kældervinduer, yder
døre. altandøre etc, ialt for 2 boligejendomme:
Kælder: 6 vinduer, 1 dør
Stueetage: 8 vinduer, 2 yderdøre, 1 terrassedør 
1. sal: 5 vinduer, 1 altandør.
Tilbudet er betydelig rnere omfattende end forud
sat i forvaltningens brev derfor den høje pris. 
Skal noget accepteres foreslås de nye kvistvin
duer på skolebygningen a.h.t, ensartetheden, samt 
nye vinduer og døre i inspektørbolig excl. kæl
der etagen.

Kulturelt udvalg den 6/6-77:
Under henvisning til vedlagte tilbud fra 
"Jægersprisvinduet" og udtalelse fra tek
nisk forvaltning indstiller kulturelt ud
valg til økonomiudvalget, at der bevilges 
penge til udskiftning af vinduer i
1) kviste på skolens hovedbygning
2) vinduer og døre i inspektørboligen 

excl. kælder.
evt. gennem nyt revideret tilbud fra Jæ- 
gersprisvinduet.
ØKONOMIUDVALGET 13.6.77: Man godkender K.U. ind
stilling og afventer nyt tilbud.
Sekretariatet den 15/6-77:
Ingeniør P. Ibsen, her.
ØK-udv, og kulturelt udvalg anmoder orn et 
nyt tilbud i overensstemmelse med ovenstå
ende .
Sekretariatet d.. 21/6-77:
Modtaget nyt revideret tilbud fra Jægers
prisvinduet på kr. 82.56o,8o incl. moms. 
omfattende nye kvistvinduer på hovedbyg
ning samt døre og vinduer i inspektørbo
lig axcl. kælder.
Ingeniør P. Ibsen, teknisk forvaltning, 
bekræfter tilbuddet og oplyser, at til- 
buddet er rimeligt-.-
Kulturelt udvalg:, d. 21/6-77:
Det nye reviderede tilbud fremsendes til 
økonomiudvalget med anbefaling.



11 . 6 .  Is.

Vedr. arbejdsudvalget for Sogneskolens 
modernisering og ombygning.
Der afholdtes konstituerende møde tirs
dag den 31. maj 1977, hvor Jørgen Chri
stensen blev valgt til formand.
Arbejdsudvalget besluttede at indstille 
til kulturelt udvalg m.fl., at der entr 
res med en ekspert for udarbejdelse af 
forslag til opgavens løsning.
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Kulturelt udvalg den 6/6-77:
Det indstilles med anbefaling til økono 
miudvalget, at der bevilges midler til 
ansættelse af ekspertbistand til støtte 
for arbejdsudvalgets opgave.

ØKONOMIUDVALGET 13.6.77: Man anmoder K.U. om at
komme med forslag til arkitekt evt. blandt de af 
kommunen benyttede.

Kulturelt udvalg den 21/6-77:
Et enigt udvalg indstiller arkitekt Zan- 
der^'By&østræde lo, 4300 Holbæk, som arki 
tekt (rådgivende) m.h.t. Sogneskolens mo 
dernisering.
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Matr. nr. 8 p KyndbV (Sillesens udstykning).

Der er indkommet følgende ansøgninger om køb af 
ovennævnte grund:
a.

b.

/z.

_______________ V_______
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